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Aktivnosti načelnika opštine 

 

21.9. Delegacija iz italijanskog grada 

Trento u posjeti Prijedoru 

 

Gradonačelnik italijanskog Trenta 

Alesandro Andreata izjavio je  u razgovoru 

delegacije iz grada Trenta sa 

rukovodstvom opštine Prijedor da je 

Prijedor u posljednjih 12 godina pokazao i 

dokazao da njeguje evropske vrijednosti i 

da pripada porodici evropskih gradova. 

 

 
 

„Ovdje sam boravio 1998. i 2000. godine u 

delegaciji Agencije lokalne demokratije i 

danas sam tu ponovo nakon 12 godina. U 

meĎuvremenu, bio sam upoznat s tim u 

kojem pravcu se ovaj grad razvija i sada 

samo mogu izraziti svoje divljenje i 

poţeljeti da se ovako nastavi razvijati i 

nakon 7. oktobra“, rekao je Andreata. 

On je potvrdio da Udruţenje „Projekt 

Prijedor“ sa sjedištem u Trentu jeste 

osnovano nakon rata sa ciljem da pomogne 

ovu opštinu u poratnom periodu, naglasivši 

da je i dan-danas ovdje i da je ostalo 

djelovati i u miru. 

„I dalje ćemo biti tu i nastavićemo 

podrţavati razne projekte putem ALD“, 

kazao je Andreata. 

On je pozdravio uspješno realizovanu 

politiku prvog čovjeka Prijedora poznatu 

kao projekat Prijedorčanin po kojoj su 

stanovnci grada na Sani svi Prijedorčani, a 

ne izbjeglice, domicilni, povratnici ili 

raseljena lica. 

„I Trento je grad sa oko 117.000 

stanovnika od kojih 12 odsto nisu Italijani. 

A kada govorimo o posljedicama rata, 

imamo u Italiji primjer spomenika 

posvećenog svim ţrtvama rata, ali moram 

da naglasim da je izgraĎen tek 50 godina 

po završetku rata“, istakao je prvi čovjek 

Trenta. 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 

rekao je da su brojne vladine i nevladine 

domaće i strane organizacije u Prijedor 

došle i prošle, a da je ALD jedina tako 

dugo ostala i opstala. 

„Od izuzetnog značaja nam je saradnja sa 

zbratimljenim gradom Trentom kao i svi 

oni projekti koje ALD u Prijedoru 

realizuje, naročito iz oblasti zaštite starih i 

iznemoglih lica, podrške mladima i 

nevladinom sektoru, preduzetništva, 

kulture, saradnje mjesnih zajdnica, te 

pomoći socijalno ugroţenim kategorijama i 

djeci sa posebnim potrebama“, naveo je 

Pavić. 

On je goste upoznao sa podacima da je 

Prijedor grad od 105.000 stanovnika od 

čega je 50.000 u urbanom cijelu, da je grad 

prije rata bio nosilac industrijskog razvoja 

u BiH sa 27.000 zaposlenih, a da danas 

ima 17.000 zaposlenih, a 13.000 ljudi bez 

posla. 

„Aktuelna vlast grad razvija u tri faze: 

obnova grada i izgradnja infrastrukture su 

dobrim dijelom završene, a predstoji nam 

treća faza odnosno stvaranje ambijenta za 

privlačenje domaćih i stranih investicija“, 

istakao je Pavić. 

Delegacija iz Trenta tokom trodnevne 

posjete Prijedoru obilazi mjesta i institucije 

gdje ALD realizuje projekte koje 

finansiraju Italijani: Dom penzionera 

Prijedor, Dom za stara lica Ljubija i 
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Omladinski centar Ljubija, Javna ustanova 

„Centar Sunce“ Prijedor, industrijska zona 

„Celpak“, Agencija za ekonomski razvoj 

opštine Prijedor „PREDA – PD“ i 

„Galerija `96″. 

ALD u Prijedoru osnovana je 2000. 

godine. Na području Prijedora realizuje u 

raznim oblastima projekte prosječno 

vrijedne 250.000 evra godišnje. Osim 

projekata od značaja za širu društvenu 

zajednicu, posredstvom ALD humanitarci 

iz Italije stotinama porodica u Prijedoru 

obezbjeĎuju redovnu novčanu pomoć u 

jednakim iznosima četiri puta godišnje. 

 

25.9. Ministar Lejla Rešić u Prijedoru 

 

Ministar uprave i lokalne samouprave 

Republike Srpske Lejla Rešić najavila je 

da će ovo Ministarstvo u partnerstvu sa 

gradom Prijedorom realizovati projekat 

izgradnje društvenog doma Bistrici kod 

Prijedora. 

 "Projekat su inicirali sami mještani 

Bistrice, a ta se inicijativa uklapa u 

Strategiju razvoja lokalne samouprave, i to 

u segmentu jačanje servisa graĎanima", 

rekla je Rešić nakon razgovora sa 

rukovdostvom opštine Prijedor.  

 

 
 Ona je naglasila da je jedan od segmenata 

te Strategije i decentralizacija vlasti jer, 

prema njenim riječima, jačati lokalnu 

samoupravu znači jačati Republiku Srpsku. 

 "Činjenica da sada u Republici Srpskoj 

imamo šest gradova govori o ispunjavanju 

ciljeva Strategije razvoja lokalne 

samouprave", istakla je Rešić i dodala da 

ovo Ministarstvo ima odličnu saradnju sa 

gradom Prijedorom kao i sa Savezom 

opšptina i gradova Republike Srpske. 

 Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 

rekao je da je u potpunosti zadovoljan 

tekstom novog Zakona o upravi i lokalnoj 

samoupravi jer će lokalne zajednice učiniti 

bliţim i običnim graĎanima i privredi, 

učiniti ih efikasnijima i funkcionalnijima 

za sve, s obzirom da se veliki dio prava 

ostvaruje upravo na lokalnom nivou. 

 "Decentralizacija u korist lokalnih 

zajednica značiće i demokratizaciju", 

ocijenio je Pavić dodajući da ovo 

Ministarstvo treba da vodi računa o 

decentralizaciji vlasti u Republici Srpskoj i 

BiH prilikom realizacije svih svojih 

planova.   

 Novi zakon o upravi i lokalnoj samoupravi 

u formi je prijedloga i u parlamentarnoj 

proceduri trebalo bi da se naĎe do kraja 

godine. 

 Pavić je naveo da bi lokalne zajednice 

trebalo da budu uključene i u donošenje 

svih drugih zakona koji se direktno tiču 

lokalnih zajednica, kao što su, prema 

njegovim riječima, zakoni o stvarnim 

pravima, geodetskoj upravi i mnogim 

drugima. 

 "Jedino na taj način obezbijedili bismo da 

se ne skrnave prava ni graĎana ni drţave ni 

lokalne zajednice", pojasnio je Pavić. 

 

Obiljeţen Dan prijedorskih brigada 

 

 

Polaganjem vijenaca poginulim borcima  

Otadţbinskog rata ispred centralnog  

spomenika  „ Za krst časni“ i 

osveštavanjem spomen obiljeţja „ Kameni 

cvijet“  u spomeničkom kompleksu  počele 

su  svečanosti kojima je obiljeţena   

21.godišnjica formiranja dviju prijedorskih 

brigada -43. motorizovane  i Pete kozarske 

brigade.Načelnik opštine Prijedor Marko 

Pavić je  obraćajući se prisutnima rekao da 

Prijedor neće zaboraviti svoje brigade i 

borce koji su dali svoje ţivote za slobodu 

svog grada i svoje zemlje. 
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„Ovo je prilika da se prisjetimo svih onih 

koji su dali svoje ţivote i ţrtvovali se za 

sve ono što mi danas imamo i tradicije ove 

dvije brigade treba njegovati , a mi ćemo u 

administraciji  i dalje podrţavati aktivnosti 

koje su vezane za ţivot , rad i budućnost 

boračke organizacije“ , kazao je Pavić. 

Predsjednica Organizacije porodica 

zarobljenih i poginulih boraca i nestalih 

civila Zdravka Karlica je potvrdila da se na 

kamenim pločama na novootvorenim 

spomen obiljeţju ispisano je  575 imena 

poginulih pripadnika dvije prijedorske 

brigade i policije u Prijedoru. 

„ Ostale  su praznine za poginule borce ove 

brigade iz drugih opština čija će imena biti 

dopisana nakon detaljne revizije“ kazala je 

Karlica . 

 

 
Govoreći o doprinosu 43. motorizovane 

brigade i Pete kozarske u odbrani srpskog 

naroda i stvaranju Republike Srpske ,  

predsjednik Boračke organizacije opštine 

Prijedor Radovan  Rajilić  podsjetio je da 

su ove dvije ratne jedinice VRS mobilisane 

16. odnosno 18. septembra 1991. godine 

kroz koje je  tokom  minulog  rata  prošlo  

oko 35 000 boraca. 

Pomen poginulim  borcimaa ovih ratnih 

jedinica VRS sluţen je u pašinačkoj crkvi 

Presvete Bogorodice, a potom su 

delegacije Boračke organizacije, opštine 

Prijedor, prijedorskog Garnizona, 

rezervnih vojnih starešina, SUBNOR-a i 

političkih partija   poloţile vijence i  na 

spomen ploči  Muzeja otadţbinskog rata u 

kasarni "Ţarko Zgonjanin". 

 

 
 

3.9.Otvorena dva vrtićka objekta 

 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 

ozvaničio je početak rada u obnovljenim 

objektima Dječijeg vrtića "Radost" 

Prijedor u gradskom naselju Pećani „ 

Crvčak“ i „ Snjeţana“ gdje će biti 

smješteno 71 dijete i čime su smještajni 

kapaciteti ove predškolske ustanove 

povećani na više od 400 djece. 

 "Kada se uporedimo sa prosjekom u 

Republici Srpskoj  moţemo se pohvaliti da 

imamo veliki obuhvat djece predškolskim 

obrazovanjem", rekao je  načelnik opštine 

Prijedor Marko Pavić. 

 

 
 

 On je dodao da je u obnavljanje ovih 

objekata , od kojih je objekat 
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"Snjeţana"tokom i nakon rata sluţio za 

smještaj izbjeglih i raseljenih lica, uloţeno 

preko  100.000 KM.Pavić je istakao da je 

uprkos i ovim novim vrtićkim objektima 

više od 50  prijavljene djece ove godine 

nije moglo upisati vrtić. 

„To nam je znak da pokušamo još više 

proširiti kapacitete ove ustanove", dodao je 

Pavić. 

 Direktor Dječijeg vrtića "Radost" Dušanka 

Boţić rekla je da su u pet od sedam 

objekata ove ustanove smještajni kapaciteti 

popunjeni maksimalno, ali da svake godine 

ostaje neupisan jedan broj djece. 

 "Poruka je to lokalnoj zajednici da mora 

pratiti potrebe graĎana i graditi kapacitete", 

kazala je Boţić ističući da je i obnavljanje 

postojećih i izgradnja novih kapaciteta 

veoma skup posao s obzirom na najnovija 

dostignuća, standarde i normative koji se 

moraju poštovati. 

 

 
  

Osim centralnog objekta, u okviru Dječijeg 

Vrtića "Radost" funkcionišu vrtići 

"Cvrčak" i "Snjeţana" na Pećanima, 

"ĐurĎevak" na Urijama i "Palćčić" u 

Omarskoj. 

 Objekti u LJubiji i u Kozarcu i dalje 

čekaju bolja vremena. Prvi je godinama 

prazan zbog izrazito loše socijalne slike 

mještana nekadašnjeg rudarskog naselja. 

Predratni vrtić u Kozarcu je devastiran i 

vlasnik stambeno-poslovnog objekta 

izgraĎenog na zemljištu na kojem je nekad 

bio vrtić imao je obavezu da ustupi 

odgovarajući objekat vrtiću. 

Od ovog mjeseca cijena boravka u 

Dječijem vrtiću "Radost" je 150 KM, a od 

2007. do sada bila je 120 KM  

 "I nakon povećanja cijene boravka djeteta 

u vrtiću, mi smo opet u grupi vrtića sa 

najniţom cijenom za roditelje, a 

istovremeno smo u grupi vrtića u samom 

vrhu kad je u pitanju kvalitet predškolstva 

Republike Srpske", istakla je Boţićeva. 

 

25.9. Ugovori za samozapošljavanje 

 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 

potpisao je ugovore o samozapošljavanju 

sa 14 budućih preduzetnika koji će se 

baviti usluţnim i proizvodnim 

djelatnostima i koji će iz opštinskog 

budţeta dobiti ukupno 69.000 KM 

podsticaja za samozapošljavanje. 

 

 
 

 "Za razliku od trenda u cijeloj Evrope, u 

Prijedoru je broj nezaposlenih u padu, a 

broj zaposlenih raste, što je dijelom 

zasluga i ovih podsticajnih mjera lokalne 

vlasti u oblastima preduzetništva i 

poljoprivrede", rekao je Pavić novinarima 

u Prijedoru nakon potpisivanja ugovora o 

dodjeli podsticaja.   

 On je naglasio da je zahvaljujući 

podsticajnim mjerama, koje obuhvataju 

četiri podprojekta plus poljoprivredu, u 

prvoj polovini godine u Prijedoru 

zaposleno 50 ljudi. 

 "Ovo je podsticaj za pokretanje malog 

biznisa, a mi vjerujemo da će neki od njih 

jednog dana prerasti u srednji biznis", 

istakao je Pavić. 

 On je podsjetio da Prijedor ima i garantni 

fond koji subvencioniše kamate za osnovna 

sredstva u poljoprivredi. 

 "Osim toga, pravo na podsticaje u 

poljoprivredi u prvoj polovini godine 
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ostvarilo je 270 poljoprivrednika sa 

područka opštne Prijedor, za šta je iz 

opštinskog budţeta izdvojeno 254.800 

KM", dodao je Pavić.   

 Za podsticaje zapošljavanja i 

samozapošljavanja opština Prijedor je u 

prvoj polovini godine izdvojila oko 

450.000 KM 

 

14.9. Odrţano Treće kolektivno 

vjenčanje 

 

Na trećem kolektivnom vjenčanju koje je 

odrţano u Pozorištu Prijedor sudbonosno 

„da“ istovremeno  je izgovorilo jedanaest  

parova.Čin vjenčanja obavili su matičar 

Milanka Stojnić  i načelnik opštine 

Prijedor Marko Pavić. On je u prigodnom 

obraćanju mladencima istakao da je ovo  

jedna vrlo lijepa svečanost kojom ţelimo 

da pokaţemo da je Prijedor bude grad 

mladih i grad porodičnih ljudi. 

 

 
 

„Nakon vjenčanja i sklapanja braka dolaze 

djeca, zato mi i učestvujemo u ovoj 

manifestaciji kao pokrovitelji da bismo 

stimulisali mlade da se ţene i udaju i 

raĎaju djecu i da Prijedor ima svoju 

budućnost“-rekao je Pavić. 

On je dodao da je opština Prijedor i 

ubuduće podrţavati ovu manifestaciju i sa 

većim brojem mladenaca i da  će opština 

nastojati da ih što više pomogne da 

kvalitetno započnu svoj zajednički ţivot. 

Pored opštine Prijedor , organizator 

kolektivnog vjenčanja je bio i  

Informativno poslovni centar „ Kozarski 

vjesnik“ čiji je direktor Zoran Sovilj 

istakao da je zadovoljan što je opština 

prihvatila njihovu ideju i već drugu godinu 

organizuje svečanost sklapanja braka pred 

čitavim gradom. 

„I ove godine smo poslali jednu lijepu 

poruku ne samo o braku kao instituciji koju 

treba njegovati već i o potrebi zajedničkog 

ţivota svih ljudi“ kazao je Sovilj. 

Mladenci Dijana Drinić i Goran Ostojić  su 

istakli da su organizacijom prezadovoljni , 

da  nisu imali tremu i  da će im ovo 

vjenčanje ostati u vječnoj uspomeni. 

Na ceremoniji kojoj je prisustovao veliki 

broj Prijedorčana, rodbine i prijatelja 

mladenci  su dobili nagradu načelnika 

opštine u iznosu od 300 KM, a imali su 

obezbijeĎeno besplatno iznajmljivanje 

vjenčanica i bidermajera, svadbenu tortu, 

snimanje ceremonije vjenčanja i foto 

album  te su njihov trošak bile samo 

burme. 

 

 
 

 
 

Na trećem kolektivnom vjenčanjeu 

vjenčali su se Dijana Drinić  i Goran 

Ostojić, Vanja RaĎenović i SlaĎana Mikić, 

Gordan Gambiroţa i Sanja 

Marjanović,Tanja Torbica i  Mladen 

Branković,Amra Pašić i Admir Topalović, 

Dragana Stegić i Predrag Novaković i  



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

,LJiljana Kukrika  i  Dalibor Uzelac 

,Slobodanka Tomić. i Danijel Baltić ,  

Biljana Zorić Milenko Vidović,Vladimir 

Starčević i Dijana Bilbija  i Enes Kolonić i 

Sabina Terzić. 

 

17.9. Otvoren Centar  „ Sunce“ 

 

Ministar porodice, omladine i sporta u 

Vladi RS  Nada Tešanović  otvorila je 

danas  novoizgraĎeni objekat  nekadašnje 

specijalne škole,a odnedavno Centra „ 

Sunce“ u čije je školske klupe prvi put ove 

školske godine sjelo 85 učenika  sa 

umjerenom ometenošću u razvoju .Ona je 

tom prilikom istakla da je Ministarstvo 

prosvjete  i lokalna zajednica prepoznali 

potrebu da djeci koja pohaĎaju ovu školu 

zasluţuju daleko bolje uslov za školovanje. 

„Činjenica je da su ova djeca išla na 

nastavu  u objekat koji nije adekvatan 

njihovim potrebama.Ovaj novi, impozantni 

objekat je izuzetno značajan za ovu 

kategoriju djece  koja su , inače ,sa 

posebnim potrebama i ţelim i njima i 

osoblju škole što bolje rezultate u ovim 

uslovima koji će omogućiti daleko bolje 

odvijanje nastavnog procesa“ rekla je 

Tešanovićeva. 

Direktor Centra  „ Sunce“ SlaĎana 

Radaković je istakla da je ovo izuzetan dan 

za učenike ovog centra za koje se 

donedavno nastava odvijala u  staroj 

montaţnoj baraci.  

„Naši su učenici 40 godina lutali da 

pronaĎu svoje mjesto pod suncem i sada ne 

samo da smo poboljšali uslove rada, već 

smo i prerasli u centar i samim tim stvorila 

se mogućnost da proširimo naše djelatnosti 

čime ćemo poboljšati kvalitet usluga ne 

samo za naše korisnike, nego i za lokalnu 

zajednicu i širu regiju“ kazala je 

Radakovićeva. 

Ona je dodala da će od ove školske godine,  

u  novom objektu škole   odnosno  centra 

koji ima 1650 kvadratnih metara korisnog 

prostora i 26 učionica,  sa djecom raditi 

šest edukovanih muzikoterapeuta i 

defektologa svih smjerova kao što su 

oligofrenolog, psihomotorni redukator, 

somatoped, logoped ,a od stručnih 

saradnika fizioterapeuti, medicinska sestra, 

socijalni radnik i psiholog. 

 

 
 

„Ono što je novina je specijalizovana soba 

poznata kao senzorna soba. To je praktično 

interaktivna soba, gdje terapeut kontroliše 

opremu u sobi i dozira stimuluse za svako 

čulo i  prilagoĎava ih individualnim 

karakteristikama svakog korisnika“ kazala 

je Radakovićeva. 

Ona je dodala da je ukupna vrijednost 

objekta 1 460 000 KM i da su  sredstva u 

iznosu od  milion  KM obezbijeĎena iz 

Razvojnog programa Vlade RS , da je 

opština Prijedor uloţila  260 000 KM i 

Ministarstvo prosvjete i kulture 200 000. 

 

 

22.9. Odrţani 40.jubilarni Knjiţevni 

susreti na Kozari  

 

Poemom Skendera Kulenovića „ Stojanka 

majka Kneţopoljka“ u izvoĎenje glumice 

Narodnog pozorišta RS Radenke Ševa 

započeo  je i ovogodišnji,jubilarni 40. 

Poetski čas na Mrakovici  pod nazivom „ 

Pjesničko podne“ u okviru manifestacije 

Knjiţevni susreti na Kozari. 

Prisutnima se ispred Ministarstva prosvjete 

i kulture RS , kao sponzora manifestacije 

obratila Irena Soldat Vujanović koja je 

istakla je da je veoma značajnoi da 

današnje generacije pamte uglednog 

pjesnika i čuvenu poemu i time grade 

temelje za neke nove susrete na Kozari za 

sjećanje i za  naše buduće generacije. 
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 „ Ovo je jedna od vrhunskih manifestacija 

koja se odrţava na području Republike 

Srpske, kojoj poseban značaj daju ugledna 

imena srpske knjiţevnosti  koja iz godine u 

godinu pohode Kozaru  i ovdje predstavaju 

svoja nova djela“ kazala je Soldat 

Vujanović. 

 

 
 

Načelnik opštine Marko Pavić je istakao da 

je ovo godina velikih jubileja jer se pored 

40,godišnjice Knjiţevnih susreta 

obiljeţava i 70.godišnjica od kada je 

nastala čuvena Skenderova poema i 

70.godina Kozarske epopeje. 

„ U svakoj smrti i umiranju raĎala se nova 

klica ţivota i upravo je nastavak ove 

čuvene poeme u vihoru rata svjedočastvo 

da je duh Kozare i njenog naroda 

neuništiv“ kazao je Pavić. 

Na ovom poetskom času ovogodišnjem 

dobitniku nagrade Skender Kulenović, 

Dobrici Eriću uručena je statua LJubijski 

rudar i novčani dio nagrade u iznosu od 

3000 KM čiji je pokrovitelj tradicionalno 

kompanija Arselor Mital Prijedor. 

Pored nastupa knjiţevnika Ranka 

Risojevića, Moše Odalovića, Ranka 

Pavlovića,Milice Jeftimijević Lilić 

,Slavomira Gvozdenovića, Dare Sekulić, 

Aleksandre Čvorović, Milice Bakrač  i 

Bore Kapetanovića, kao i laureata Dobrice 

Erića u umjetničkom dijelu programa 

nastupili su u glumac Tihomir Stanić, 

čuveni klarinestista Boki Milošević  i etno 

grupa „ Ţubor“ iz Kotor Varoši. 

 

 
 

Inače, ovogodišnji jubilarni susreti bili su 

sedmodnevna manifestacija koju su 

obiljeţili susreti pisaca sa učenicima 

osnovnih škola potkozarskih opština i 

Dječijeg vrtića „ Radost“ u Prijedoru, 

teoski čas na Paleţu gdje je prvi put 

recitovana poema „ Stojanka majka 

Kneţopoljka“ Skendera 

Kulenovića.Povelja koja nosi ume ovog 

pjesnika dodjeljena je ovogodišnjem 

laureatu Dobrici Eriću na svečanosti 

otvaranja susreta koja je odrţana u petak u 

Pozorištu Prijedor. 

Primajući nagradu,Erić je rekao da je 

nagradom počašćen jer nosi ime pisca koga 

ja poznavao u ţivotu. 

„Imao sam prilike da nekoliko puta i 

govori na istim skupovima zajedno sa 

Skenderom tako da mi nagrada znači 

mnogo više negošto je samo njeno ime“ 

kazao je Erić.On je nagradu dobio sa 

knjigu knjigu pjesama i balada  „ Moji 

roĎaci iz doline cveća“ objavljenu u 

izdavačkoj  kući  „ Legenda“ iz Čačka . 

Susreti su završeni u  Galeriji `96 

nastupom pjesnika Zavičajnog kruga i 

prigodnim umjetničkim programom. 

Domaćin i organizator susreta bila je 

opština Prijedor, pokrovitelj Ministarstvo 
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prosvjete i kulture RS ,a koorganizatori 

grad Banja Luka i opštine Pokozarja. 

 

Slobodan Brdar ponovo predsjednik 

Udruţenja penzionera 

 

Dosadašnji predsjednik  Udruţenja 

penzionera  opštine Prijedor  Slobodan 

Brdar ponovo je danas  izabran za prvog 

čovjeka ovog najmasovnijeg opštinskog 

udruţenja.On je  na to mjesto izabran 

jednoglasnom odlukom delegata 23 mjesna 

odbora na Izbornoj sjednici Skupštine 

udruţenja  na kojoj je izabran i Upravni 

odbor od 11 članova te  za predsjednika 

skupštine ponovo izabrana Desa 

Savanović. 

Slobodan Brdar je ovom prilikom istakao 

da je kao čovjek ,koji je u prethodne četiri 

godine vodio ovo udruţenje ,zadovoljan 

postignutim rezultatima. 

 

 
 

„Mogu da budem zadovoljan zato što je u 

proteklom periodu ostvarena izuzetna  

saradnja sa lokalnom zajednicom od koje 

smo dobili 1,08 miliona KM i nijedno 

udruţenje na području RS nije ostvarilo 

takav vid saradnje niti je imalo takav vid  

pomoći i u takvom obimu “, kazao je 

Brdar. 

On je dodao da penzioneri nisu problem 

lokalne zajednice nego drţave i da  je, sa 

druge strane , nezadovoljan odnosom 

Vlade RS prema ovoj populaciji. 

„ Mi za pet godina unazad nismo dobili 

povećanja i nismo usvojili Zakon o 

doprinosima,a usvojili smo dva ključna 

zakona o Fondu PIO i  o pravima boraca. 

Bez usvajanja Zakona o doprinosima, ovi  

prethodni padaju u vodu i još nismo od 

Vlade dobili garancije da se Fond PIO više 

ne potkrada,a  tu mislim na budţetsko 

praţnjenje sredstava za druge namjene“ 

rekao je Brdar. 

On je dodao da je za četiri godine 

zahvaljujući sredstvima lokalne zajednice , 

Udruţenje bilo u prilici  da 1799  

penzionera uputi u razne banje na području 

RS i da pomogne 9 311 penzionera koji se 

nalaze u stanju socijalne potrebe. 

Izbornoj skupštini Udruţenja penzionera 

prisustovao je i načelnik opštine Marko 

Pavić  koji je istakao da lokalna vlast ovo 

udruţenje smatra jednim od strateških 

organizacija jer okuplja veliki broj ljudi, 

meĎu kojima je veliki broj socijalno 

ugroţenih. 

„Smatram da ova populacija zasluţuje još 

veća sredstva i mi ćemo nastojati da u 

budţetu planiramo još više  sredstava“, 

kazao je Pavić.  

Predsjednik Udruţenja penzionera RS 

Rade Rakulj , koji je prisustvovao ovoj 

Izbornoj skupštini rekao je  da je ovo 

udruţenje jedno od najorganizovanijih u 

RS koje je svojim konstruktivnim 

prijedlozima  dalo veliki doprinos u 

reformi penzijskog sistema u RS. 

Na području opštine Prijedor ţivi  14 533 

penzionera od kojih je  13 200 članova 

ovog Udruţenja, a više od polovine u 

stanju socijalne potrebe. 

Prekvlifikacijom do zaposlenja 

 

Milenko Poznić (40) je poslije 

dvadesetogodišnjeg „staţa“ na evidenciji 

Zavoda za zapošljavanje kao 

poljoprivredni tehničar odlučio je da se 

prekvalifikuje  za posao  instalatera i time 

dobije novu šansu za zaposlenje.On je 

nakon devetomjesečne obuke danas bio 

jedan od 25 polaznika koji je dobio 

diplomu o uspješno završenoj 

prekvalifikaciji  u obrazovanju odraslih 

koja je organizovana u Mašinskoj školi,a 

koju je , za prekvalifikaciju  20 polaznika 

iz boračkih kategorija, podrţala opština 

Prijedor sa 36 000 KM. 
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Direktor ove obrazovne ustanove Zdravko 

Kovačević je novinarima izjavio da je ova 

škola sa kadrom i uslovima dobila rješenje 

od Ministarstva prosvjete RS da moţe 

vršiti prekvalifikaciju. 

„Projekat smo realizovali u saradnji sa 

opštinskom Boračkom organizacijom i 

Organizacijom porodica zarobljenih i 

poginulih boraca i nestalih civila, mada 

ništa ne bi mogli učiniti bez lokalne 

zajednice koja je podrţala ovaj projekat 

koji će omogućiti lakše zapošljavanje, 

prvenstveno boračkih kategorija“ rekao je 

Kovačević. 

 

 
 

On je potvrdio i da je prekvalifikacija 

vršena za  tri zanimanja i to: zavarivača, 

instalatera i vozača motornih vozila te 

najavio nove prekvalifikacije za stolare i 

tehničare za obradu drveta. 

Svečanosti dodjele diploma o završenoj 

prekvalifikaciji  prisustvovao  je i načelnik 

opštine Prijedor Marko Pavić  koji je 

istakao da je nezaposlenost najveći 

problem prostora bivše Jugoslavije i 

Balkana. 

„Mi smo odlučili da podrţimo ovaj 

projekat prekvalifikacije sa onih  

zanimanja koja nisu atraktivna  i ne traţe 

ih privrednici za ona  zaniamnja koja su 

potrebna privredi, a drago mi je što je prva 

generacija većinom iz reda boračke 

populacije i porodica poginulih boraca“ 

kazao je Pavić. 

On je dodao da je opština finansirala 

prekvalifikaciju koja je koštala od 1600- 

2400 KM po kandidatu i  da smatra da su 

to dobro uloţena sredstva , kao i  da će ovi 

mladi ljudi opravdati povjerenje,budući da 

već ima zainteresovanih privrednika za 

njihovo radno angaţovanje. 

 

27-29.10. Odrţani Dani meda 

 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 

izjavio je  da će ovdašnji pčelari 

meĎusobnu organizovanost morati podići 

na viši nivo i da će u tome imati punu 

podršku opštine. 

 "Pčelari će morati imati jedinstvenu 

punionicu meda koju onda treba 

sertifikovati i tek nakon toga moći će 

izvoziti med. Sada još uvijek svoje 

proizvode plasiraju putem lične prodaje, na 

pragu i slično", rekao je Pavić danas na 

otvaranju  sedme po redu privredno-

turističke manifestacije "Dane meda 

Prijedor 2012". 

 

 
 

 On je naglasio da Opština Prijedor pomaţe  

udruţenja pčelara na više načina: 

podrškom edukaciji, podrškom posjetama 

sličnim manifestcijama, učešćem u 

izgradnji doma pčelara i novčanim 

stimulacijama u iznosu koji zavisi od broja 

košnica. 

 "Ova manifestacija je turistička, jer 

obogaćuje turističku ponudu Prijedora, a 

privredna jer omogućava pčelarima da 

promovišu i prodaju svoje proizvode. 

Vaţno je da osim prijedorskih, učestvuju i 

pčelari iz okruţenja Prijedora, ali i iz 

Hercegovine i iz Federacije BiH", istakao 

je Pavić. 

 On je dodao da svake godine "Dani meda" 

okupe sve veći broj učesnika, a da 

ovogodišnji imaju poseban značaj jer se 

otvaraju upravo na Svejstki dan turizma. 
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 Sajam meda okupio je 21 izlagača iz 

Prijedora, Novog Grada, Trebinja, 

Bosanske Krupe i Sanskog Mosta, ove 

godine proširen je ponudom voća 

Udruţenja voćara Prijedor. 

 Pored izbora najbolje ureĎenog štanda, 

biće nagraĎeni i najbolji likovni i literarni 

radovi o temi meda. 

 Organizatori "Dana meda" su opština 

Prijedor i udruţenja pčelara „Omarska“ iz 

Omarske, „Prva pčela“ iz Prijedora i 

„Kozara“ iz Kozarca. 

 

 
 

 
 

Obiljeţen Svjetski dan turizma 

 

Povodom 27.septembra , Svjetskog dana 

turizma  koji se ove godine obiljeţava pod 

motom „ Energetska odrţivost“, učenici 

Ugostiteljsko-ekonomske škole su u 

saradnji sa Turističkom organizacijom 

opštine Prijedor organizovali prigodnu  

smotru svojih dostignuća i promociju 

Nacionalnog parka „Kozara“ i Eko centra „ 

Ljekarice“  kao dvije prepoznatljive 

turističke destinacije na području 

Prijedora.Direktor ove škole Valentina 

Sovilj je  istakla da je kadar ove škole, 

kada su u pitanju zanimanja konobar, 

kuvar,ugostiteljski tehničar i turistički 

tehničar prepoznatljiv. 

„Mi se trudimo da učenicima damo 

primjenljiva znanja koja će im biti ulaznica 

u svijet privrede i turizma, ali  i odskočna 

daska za dalje školovanje“ kazala je Sovilj. 

Prezentaciji je prisustvovao i načelnik 

opštine  Marko Pavić koji je istakao da  je 

najvaţnije da svi shvatimo da turizam nije 

zabava nego privredna grana koja donsi 

ogroman dohodak u svijetu . 

 

 
 

 „I mi se moramo tako postaviti i zato mi 

podrţavamo ovakve manifestacije koje 

propagiraju turizam i Prijedor i njegove 

vrline i objekte koje ima“ , kazao je Pavić. 

On je dodao da se  lokalna zajednica zalaţe 

da se u školama otvaraju  zanimanja koja 

će djeci omogućiti nova saznanja ,ali 

nakon završetka školovanja i brzo 

zaposlenje. 

Direktor Turističke organizacije opštine 

Prijedor Amira Ganić je istakla  da se 

organizacijom niza manifestacija tokom 

čitave godine propagira turizam i gastro-

turistička ponuda grada koja je bitna za 

razvoj turizma.Ona je potvrdila da  je na 

području opštine Prijedor tokom 

2011.godine registrovano oko 8700 turista  

i 11 500 registrovanih noćenja na području 

prijedorske opštine ,  mada smatra da je 

broj posjeta daleko veći  jer ima dosta 

turista koji ovdje budu u prolazu. 

 

 
Izdavač: Opština Prijedor 


